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Hlavac, Vaclav

From: František Hrdlička <frantisek.hrdlicka@fs.cvut.cz>
Sent: 26 March, 2019 07:17
To: Hlavac, Vaclav; senat CVUT; Petracek, Vojtech
Cc: Bohacek, Jiri; Drnek, Jiri; Macek, Jan; Michael Valášek
Subject: Re: [Senat CVUT] Další informace k problému lukostřelba před jednáním AS 27. 3.

Pana Hlaváče jsem upozornil na jeho hluboké neznalosti osobně po schůzce na rektorátě před konáním AS. 

S pozdravem 

František Hrdlička 

Dne 26.3.2019 v 4:25 Hlavac, Vaclav napsal(a): 

Vážený pane rektore, vážení členové AS ČVUT, kolegové, 
    dovolte, abych upřesnil informace k bodu Lukostřelba, o němž se bude mluvit na zasedání AS 
ČVUT ve středu 27. 3. Poskytuji svůj názor v delším emailu proto, aby se mohlo zkrátit projednávání 
příslušného bodu na zasedání AS ČVUT. 

1. Z emailu prof. F. Hrdličky (níže) z 22. 3. jsem si poprvé uvědomil, že o prostor sportoviště 
lukostřelby neusiluje projekt prof. F. Hrdličky Nízkouhlík, ale OPVVV projekt 
CZ.02.2.67/0.0/0.0/16_016/0002446 s názvem Modernizace laboratorní výuky v 
bakalářských a magisterských studijních programech FS ČVUT v Praze (zkráceně Modernizace 
laboratoří FS ČVUT). Omlouvám, se prof. F. Hrdličkovi, že jsem tyto dva projekty zaměnil. Na 
svoji omluvu/obranu uvádím, že jsem všechny údaje průběžně zveřejňoval. Zástupci FS mě 
mohli/měli na tento rozpor upozornit. Mým záměrem nebylo poškodit projekt Nízkouhlík, 
jak píše prof. F. Hrdlička. Myslím, že se to ani nestalo.  

2. Upravil jsem webovou stránku, aby bylo zřejmé, že spojení s projektem Nízkouhlík bylo 
mnou způsobené nedorozumění. Název stránky nechávám, protože už se na ni leckde 
odkazuje. 

3. U kvestora Ing. Jiřího Boháčka jsem si 25. 3. 2019  prohlédl dokumentaci projektu 
CZ.02.2.67/0.0/0.0/16_016/0002446 s názvem Modernizace laboratorní výuky v 
bakalářských a magisterských studijních programech FS ČVUT v Praze (zkráceně Modernizace 
laboratoří FS ČVUT). Dostal jsem od kvestora podklady i elektronicky. Nedaří se mi je najít v 
systému EZOP, ale budu se o to snažit, abych mohl odkázat na informaci dostupnou členům 
akademické obce ČVUT. Projekt má modernizovat laboratorní vzdělávací infrastruktura pro 
zajištění laboratorní výuky (především přístrojové vybavení) pro bakalářské a magisterské 
studijní programy Strojní fakulty ČVUT. Nejedná se tedy o výzkumný projekt. Striktně řečeno, 
jedná se o výuku na stejné úrovni, jakou je výuka lukostřelby. Do nynějšího sportoviště 
lukostřelby mají být umístěna dvě zařízení Ústavu energetiky FS, a to Demonstrační jednotka 
parní elektrárny 1.5 kW (11.5 mil. Kč), Demonstrační jednotka tepelného čerpadla 
umožňující výuku standardního provozu, nenávrhových režimů, reverzací a variantní 
zapojení externích zdrojů (2,77 mil. Kč). 

4. Podle mého rozhovoru s kvestorem 25. 3. 2019 má projekt Modernizace laboratoří FS ČVUT 
v části týkající se sportoviště lukostřelby problém v tom, že v žádosti je uvedeno, že tento 
prostor má FS od ÚTVS pronajatý. To ale, zdá se, není pravda. O žádné takové nájemní 
smlouvě na podestu haly turbín v objektu Juliska představitelé ÚTVS ani kvestor nevědí. 

  
Shrnuji: 

a) Pokud rektor ČVUT bude chtít vyhovět projektu Modernizace laboratoří FS ČVUT v části 
Ústavu energetiky a umístit dvě zařízení na podestu haly turbín objektu Juliska, potom bude 
muset zajistit buď smlouvu mezi součástmi ÚTVS a FS o nájmu nebo dát jiný dislokační 
příkaz. 
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b) I když rektor ČVUT najde řešení a prostor pro výuku lukostřelby v hale najde jinde, bude 
znamenat umístění zmíněných dvou výukových zařízení na podestu haly turbín zásah do 
prostoru zamýšleného vedením ÚTVS pro jeho dlouhodobý rozvoj. Možná by pan rektor 
mohl zvážit, zda by mohl umístit tato dvě zařízení jinde v prostoru již nyní dislokovaném 
Fakultě strojní. 

c) Doporučuji, aby pan rektor prověřil, zda opravdu žadatelé o OPVVV projekt Modernizace 
laboratoří FS ČVUT v části Ústavu energetiky mylně uvedli, že chtějí umístit dvě zmíněná 
zařízení do prostoru, na nějž mají nájemní smlouvu. Pokud je zde rozpor, měl by to pan 
rektor veřejně říci a vyřešit. Představitelé ÚTVS oprávněně cítí v jednání FS nespravedlnost, 
zvláště při ultimativním tónu dopisu děkana FS řediteli ÚTVS ze 7. 3. 2019 žádající 
vystěhování lukostřelby z podesty haly turbín objektu Juliska do konce března.  

Zdravím 
Vašek Hlaváč, člen AS ČVUT 
  
  

From: František Hrdlička <frantisek.hrdlicka@fs.cvut.cz>  
Sent: 22 March, 2019 09:00 
To: Vojtech Petracek <Vojtech.Petracek@cern.ch>; Hlavac, Vaclav <Vaclav.Hlavac@cvut.cz> 
Cc: Bohacek, Jiri <Jiri.Bohacek@cvut.cz>; Drnek, Jiri <Jiri.Drnek@cvut.cz>; senat CVUT 
<senat@konference.cvut.cz>; Michael Valášek <michael.valasek@fs.cvut.cz>; Macek, Jan 
<Jan.Macek@fs.cvut.cz>; rektor@cvut.cz 
Subject: Re: [Senat CVUT] Lukostřelba: Žádost o návrh/smlouvu projekt Centrum výzkumu 
nízkouhlíkových energetických technologií 
  

Vážený pane rektore, 

dovoluji si vás požádat, abyste informoval prof.Václava Hlaváče, že: 

a) "Centrum nízkouhlíkových technologií" nemá žádnou souvislost s využitím galerie (podesty) Haly 
turbín na Julisce 

b) Projekt běží již druhým rokem a jedná se o projekt , který si každý může dohledat na veřejném 
www MŠMT v prioritní ose "excelentní výzkum", kde byl hodnocen v 1. výzvě na 3. místě jako 
nejúspěšnější akademický projekt. 

A dále požádal prof. Václava Hlaváče o vysvětlení, jak dospěl k závěru, že informace o uvedném 
projektu jsou rozhodující  pro řešení problému Lukostřelba v Hale turbín a proč toto tvrzení neustále 
uvádí na veřejných webových stránkách, čímž se zjevně snaží poškodit reputaci tohoto velmi 
úspěšného projektu. 

  

S pozdravem 

František Hrdlička 

řešitel projektu "Nízkouhlíkové technologie.." 

Dne 22.3.2019 v 7:09 Vojtech Petracek napsal(a): 

Dobre rano, 
Jak jsem jiz rikal, informace jsou k dispozici u pana kvestora ‐ v obvyklem rezimu pro 
senatory. Kdo ma zajem necht se s nim domluvi na nahledu ‐ k materialu je treba 
komentar experta, kterym pan kvestor bezpochyby je. 
Zdravim a pekny den, 
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V. Petracek 
 
Odesláno z iPhonu 
 
22. 3. 2019 v 6:25, Hlavac, Vaclav <Vaclav.Hlavac@cvut.cz>: 

Vážený pane rektore, 
        dovoluji si Vás požádat, abyste včas před zasedáním AS ČVUT ve 
středu 27. 3. 2019 poskytl přinejmenším členům AS žádost o projekt 
Centrum výzkumu nízkouhlíkových energetických technologií 
(zkracuji projekt Nízkouhlík), případně také smlouvu mezi MŠMT a 
ČVUT o řešení projektu Nízkouhlík.  
        Připomínám, že se snažíme vyřešit rozpor mezi ÚTVS ČVUT na 
jedné straně a Fakultou strojní ČVUT, Ústavem energetiky na straně 
druhé.  Jak můžete vidět např. na 
http://people.ciirc.cvut.cz/~hlavac/pub/ascvut/LukostrelbaNizkouhli
k/ , ÚTVS předložil snad všechny potřebné doklady. Za projekt 
Nízkouhlík žádné relevantní dokumenty AS ČVUT předloženy nebyly.  
        Bez nich a seriózního otevřeného řízení my členové AS ČVUT 
nemůžeme vznesené požadavky projektem Nízkouhlík posoudit. 
Potom bych doporučoval, abyste zamítl žádost projektu Nízkouhlík o 
umístění zařízení do prostor přidělených dislokačně ÚTVS v objektu 
Juliska. 
        Poznamenávám, že zástupci ÚTVS mi opakovaně potvrdili, že 
soužití s motoráři Fakulty strojní z ústavu prof. Jana Macka je 
přátelské a bez obtíží. Motoráři provozují mnoho let laboratoř na 
východní straně objektu Juliska. 
        Zdravím 
Vašek Hlaváč, člen AS ČVUT, zvolený do AS také hlasy pracovníků 
ÚTVS 
=============== 
Václav (Vašek) Hlaváč, prof. Ing. CSc. 
České vysoké učení technické v Praze 
Český institut informatiky, robotiky a kybernetiky (CIIRC, zástupce 
ředitele) 
Centrum strojového vnímání (mezi CIIRC ČVUT a FEL ČVUT, vedoucí) 
160 00 Praha 6, Dejvice, Jugoslávských partyzánů 1580/3 
http://people.ciirc.cvut.cz/hlavac/; vaclav.hlavac@cvut.cz  
telefon 224 357 465, mobil 603 149 689 
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